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Schriftelijke vraag Raadsfractie CDA-Westerveld naar aanleiding van de 
Toezeggingenlijst voor de vergadering van de gemeenteraad van 21 april 2020. 

Datum: 17 april 2020
 
Onderwerp: Toezeggingenlijst 30 maart ‘20.

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

De CDA-fractie constateert dat, ondanks de vragen die we ook al in november 2019 stelden en 
de opmerkingen die we daarover op 3 december 2019 maakten, de toezeggingenlijst 
onverminderd lang is. Het gevoel bestaat dat er sindsdien en ondanks de gedane suggesties 
van het bespreken van de situatie in zowel het College als in het Presidium en eventueel ook in 
de agendacommissie weinig mee is gedaan.

De Toezeggingenlijst is daarnaast helaas niet altijd duidelijk als het gaat over het onderwerp 
waarover een toezegging is gedaan en ook staan er zaken op die niet of niet meer relevant zijn.

Een Toezeggingenlijst zoals nu, die uit maar liefst 6 pagina’s bestaat, en in de huidige vorm 
waardoor we als raad niet of niet goed kunnen zien wat er gebeurt en is gebeurd, is niet iets 
waar we wat mee kunnen.

Eerder heeft de CDA-fractie al een aantal suggesties ter verbetering gedaan waaronder het 
noemen van de einddatum waarop een toezegging dient te zijn gerealiseerd en het opnemen 
van de status van de toezegging zodat een en ander door de raad is te volgen en het 
verwijderen van gerealiseerde toezeggingen. 

Zaak is dat dan wel voor iedere PaW de Toezeggingenlijst is bijgewerkt zodat de raad ook kan 
volgen waar de gedane toezegging in het proces zit. Nu is het proces ook voor de raad niet te 
volgen terwijl we dat, in ieder geval als CDA-fractie, natuurlijk wel graag willen.

Concreet zou de Toezeggingenlijst er dan puntsgewijze als volgt kunnen uitzien:

Nr. 
Vergadering d.d.:
Omschrijving toezegging: 
Actie door: 
Voortgang afhandeling:
Datum van uiterlijke afdoening:

Tijdens de PaW van 21 april zullen we nog geen vragen stellen over de toezeggingenlijst anders 
dan in deze brief. We hopen wel dat er snel verbetering is en denken dat bovenstaande 
suggestie daarbij behulpzaam kan zijn.

Namens de CDA-fractie
Adri van der Weyde


